

《单词百科:industry-leading是什么意思?industry-leading怎么发音?industry-leading的解释和用法》

英语单词industry-leading是什么意思?industry-leading怎么读?industry-leading怎么发音?简答网为您整理了industry-leading的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



industry-leading的意思

- 1、业界领先的;

industry-leading的相关词组

- 1、advertising industry 广告业;
- 2、cottage industry 家庭手工业;
- 3、Constant-cost industry 常数-协整型Industry
- 4、chemical industry 化学工业，化工;

- 5、catering industry 餐饮业;
- 6、captain of industry 大企业的首脑;
- 7、dairy industry 乳品加工业;乳品工业;
- 8、entertainment industry 娱乐业;
- 9、energy industry 能源工业;
- 10、captains of industry 大企业的首脑(captain of industry的名词复数);
- 11、film industry 电影工业;
- 12、hospitality industry 酒店业 ; 服务业;
- 13、heavy industry 重工业;
- 14、information industry 信息产业;
- 15、light industry 轻工业;
- 16、leisure industry 娱乐产业;
- 17、leading shoe 领蹄;
- 18、leading seaman (英国) 上等水兵;
- 19、leading role (character) 领导角色 (主要角色)
- 20、leading question 对答案有诱导性的提问;

industry-leading的双语例句

1、Company carbonation sugar technology, as bagasse paper technology are at the same industry leading level.

公司碳化制糖技术、 蔗渣造纸技术等技术均处于国内同行业领先水平.

2、The company's industry leading position help reduce the macro-economic decline about by the cyclical impact.

公司的行业领先地位有助于减小 宏观 经济下滑所带来的周期性影响.

3、Quadra Drive II, with a rear Electronic Limited-Slip Differential (ELSD), delivers industry-leading tractive capability.

QuadraDriveII:利用后电子限滑差速器 (ELSD) 可以提供业界领先的牵引能力.

4、The Rosemount 2090 F utilizes Rosemount solid-state, polysilicon sensor for industry-leading reliability and accuracy.

罗斯蒙特2090F采用罗斯蒙特固态传感器多晶硅工业领先的可靠性和准确性.

5、The status of the electronics industry leading energy firm.

节能电子行业龙头地位稳固.

6、Is a small-bore multi-cylinder diesel engine of China's industry leading enterprises.

公司是我国 多缸 小缸径柴油机行业的龙头企业.

7、Aiding the implementation of flexible manufacturing is Ford's industry-leading virtual manufacturing technology.

发展灵活性生产是福特制造的重要指导方针.

8、Recruiters often prefer candidates who have worked for industry-leading companies.

招聘人员往往偏爱那些曾在行业内领先企业工作过的员工.

9、Industry leading ion levels and speed.

业界领先的压缩程度和速度.

10、Dell's award-winning customer service, industry-leading growth and financial performance continue to differentiate the company from competitors.

戴尔屡获殊荣的客户服务, 行业领先的增长和财务业绩继续分化,公司从竞争者.

11、It will showcase the innovation, knowledge and industry-leading technology that defines Schneider Electric.

它将展示施耐德电气创造的创新、知识和业界领先的技术.

12、Companies are scale paper-making enterprises in China, product quality and technical equipment to achieve industry-leading level.

公司是我国大型造纸企业, 产品质量和技术装备达到行业领先水平.

13、 Identify even the smallest temperature differences that could indicate problems with industry-leading thermal sensitivity (NETD).

确定即使是细微的温度差别可能表明问题与行业领先的热灵敏度 (:人才市场).

14、 Develop and maintain strong relationships with industry leading developers, licensors, and distribution partners.

与业界领先的开发商, 许可人, 和分销合作伙伴建立和保持牢固的关系.

15、 At the same time enterprises have industry-leading team of technical experts and marketing team and network.

同时企业目前拥有行业 一流 的技术专家队伍和营销队伍与网络.

以上是简答网为您整理的industry-leading怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于industry-leading的用法、industry-leading的释义、industry-leading的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/industry-leading>